
VSI TRIJE ZBORI OBČINSKE SKUPŠČINE SO PONOVNO ZASIEDALI SKUPAJ

Avtomobilski sejem je huda nadloga
Na dnevni red skupnega zasedanja zborov naše občinske skup.ščine

15. aprila niso bile uvršeene točke. ki bi obetale dolgo razpravo. Ven-
dar pa je na seji sami podpredsednik naše »bčinske skup.ščine Jože Po-
čivavšek, ki je vodil zasedanje zborov. predlagal razširitev dnevnega
reda z obravnavo akdje sindikafa zaključni računi 86. predloga od-
loka o priznaviilninah udelt/encev NOV in dopolnitcv sklepa o pri/-
nanjih občinc za leto 1986.

Obsežna poročila. ki so se na-
našala na varnostne razmere in
delo uprave za notranje zadeve s
postajami milice. na delovanje
družbenega pravobranilca sa-
moupravljanja Ljubljana. te-
meljnih pravosodnih organov v
našem mestu in mestnc uprave za
inšpekcijske službe. ki so sicer
del gradiva za sejo mestne skupš-
čine 7. maja. so izvabila le nekaj
pripomb naših delegatov. sicer
pa so jih sprejeli skupaj s stališči
izvrsnega sveta. Omenimo naj le
mnenje delegacije KS Moste. ki
podpira predlog iz gradiva. po

katerem naj bi na ravni mesta
zbirali sredstva za izboljšanje
lehnične opremljenosti uprave
javne varnosti in postaj milice ter
za reševanje stanovanjske pro-
btematike zaposlenih.

Delegati so tudi sprejeli sklep
o izročitvi priznanj občine Ljub-
Ijana Mostc-Polje za leto 1986.
in sicer tak koi je bil prcdlagan v

. Delegatski tribuni. Predlog dele-
gacije lzolirke, naj bi namesto
plakete dobili nagrado. ni bil
sprejet. Sklep pa so dopolnili še z
določtivijo. da se letos podelita
ludi dve skulpturni plakeii. Do-

bitnike občinskiti pnznanj pred-
stavij.uiic v lej štcevilki Naše
skupnosti.

Naši deltgati so ttudi tokrat
podprii sprejetje odlcoka o zača-
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in nbnavljanju komuinalnih ob-
jcktov in naprav skiupne rabe.
Sprejeli so tudi preallog delov-
nega načrta občinske skupščine
od maja dr> sepiemtora meseca
letos. prav iako pa iiudi odlok ci
priznavalninah ucdeležencem
NOB.

Na tcm zasedanju zbmrov nase ob-
činske skup^čine sc je ipojavilo ludi
delegatsko vprasanje gUede avtomo-
bilskcga sejma. ki je vsako nedcljo
ob Litijski cesti. Kol je dejal delcgat
iz Zadvora Stane Keber prihaja ob
tcj prilikah v okolici scjma do pra-
vega promemega infarkfa. obenem
pa so njive kmetov ob Litijski ccsli

uničene od parkiranih avtomobilov.
Predsednik našcga komiteja za ur-
banizeni. gradbene zadevc in varstvo
okolja Stanc Mikuž je pojasntl. da so
v nedeljo. 12. aprila. prešteli parki-
rane avtomobile na ploščadi sejmišča

:. -ili. da jih ic biln karlri lisoč.

prostor pa je dovolj velik le za 800
avtomobilov. V kratkcm nameravajo
skupaj s Komunalnim podjctjem
Ljubljana in Poslajo milice Moste
urediti promelni režini v okolici
scjma in zapreli scjmišče. kadar bo
;i\ u Mii(»bil<n' VL'Č. k o l jo Ztin jc p r o s t e -

ra. Poudaril pa je. da avtomobilski
sejem ni naša moščanska stvar. mar-
več zadcva celotno mesto. Po zdajš-
njih predvidevan jih bo sejcm tu ostal
še dve leti. nalo pa ga bodo prcselili
na Vič.

D. J.


